
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 22. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 688

Ministeren bedes forklare, hvorfor Københavns Lufthavn ikke efterkommer

den klare aftale, der blev indgået ved sammenlægningen af indenrigs- og

udenrigsterminalerne om, at sikkerhedsprocedurerne ikke skulle forlænges,

og at indenrigsflyene skulle afgå fra gates tæt på sikkerhedskontrollen, så in-

denrigspassagerene ikke skal bruge unødigt lang tid på at nå fra den ene en-

de af lufthavnen til den anden.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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